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Regionfullmäktiges sammanträde 2021-12-07 

 

ENKEL FRÅGA 

 
Till regionstyrelsens ordförande, regionrådet Carl Johan Sonesson 
 

Biljettpriserna för tågresor över Öresundsbron är för höga! 

 

Vänsterpartiet har i många år påpekat att biljettpriserna över bron är för höga och att den årliga automatiska 
justeringen efter index inte leder till rimliga biljettpriser.  
 
Sydvästra Skåne har höga arbetslöshetssiffror samtidigt som arbetsmarknaden på Själland och i Köpenhamn skriker 
efter arbetskraft. Bristen på arbetskraft bedöms vara den största utmaningen inom vissa branscher. Men personer 
som jobbar inom låglönesektorn, exempelvis serviceyrken som hemtjänst och hotell- och restaurang, har inte råd med 
dyra månadskort. Avdragsmöjligheterna för transport till och från arbete i Danmark underlättar inte heller intresset 
för att pendla för att jobba i Danmark enligt de riktlinjer som Skat Danmark har.  
Priset för månadskortet är helt enkelt för högt och reseavdraget för lågt. 
 
Redan för 7 år sedan slog Branschorganisationen IUR, International Union of Railways, fast att sträckningen Malmö-
Köpenhamn är Europas dyraste tågsträcka. Men dagens pris på SKR 2465,- för ett månadskort mellan Malmö C och 
Köpenhamn H har detta faktum inte ändrats markant. 
 
Du har vid tidigare debatter i Regionfullmäktige tydligt markerad att du också tycker biljettpriserna är för höga.  

 
Min fråga till Carl Johan Sonesson är därför: 

 
Har du under ditt ordförandeskap för Greater Copenhagen år 2021 eller som regionstyrelsens ordförande i Region 

Skåne verkat för att sänka priset på tågresor över Öresundsbron? 

 

 

För Vänsterpartiet i Region Skåne 

 

 
Vilmer Andersen 
 

 
 


